
Week 13 26 maart 2024

NIEUWS UIT DE GEMEENTERAAD

De Raadspagina is opgemaakt door 
en onder verantwoordelĳ kheid van 
de gri�  e. Hier leest u o.a. nieuws, 
standpunten van fracties, agenda’s, 
terugblik op bĳ eenkomsten, 
stemmingen en besluiten, werk-
bezoeken en persberichten.
Zo blĳ ft u op de hoogte wat er 
speelt in de commissies en de 
gemeenteraad.

Contact met de raad

U kunt de gemeenteraad bereiken 
via de raadsgri�  e (ondersteuning 
van de gemeenteraad)
Gemeente Krimpenerwaard, 
locatie Lekkerkerk
Bezoekadres: Burgemeester van 
der Willigenstraat 58,
2941 ES Lekkerkerk
Postadres: Postbus 51, 
2820 AB Stolwĳ k
E-mail: gri�  e@krimpenerwaard.nl
Telefoon:  0182-729900
Website: 
krimpenerwaard.nl/bestuur
X (voorheen Twitter):  @RaadKrw
Instagram: 
@gemeenteraad_krimpenerwaard

Volgt u de 
gemeenteraad 

al op Instagram?

De gemeenteraad is naast

X ook actief op

Instagram met een eigen 

account. Daarop vindt u nieuws, 

aankondigingen van 

vergaderingen, werkbezoeken, 

terugblikken en stemmingen 

foto’s en fi lmpjes en meer 

informatie over de raads- en 

commissieleden.

Kortom mis niks over het 

bestuur van uw gemeente en 

volg de raad op:

@gemeenteraad_krimpenerwaard

Lees verder op de volgende pagina

Wat is er besproken in de gemeenteraadsvergadering van 19 maart?
U leest hier de terugblik

BEWEGING
In de verbale drukte van de raads-
vergadering van 19 maart waren de 
benoemingen een moment van uit-
gesproken waardering. Met schor-
singen en felicitatierĳ en lĳ kt het 
soms onrustig in de raadzaal, maar 
ondertussen handelde de raad – 
onder leiding van de voorzitter- een 
forse agenda gevuld met dossiers 
die leidden tot debatten vol dyna-
miek en beweging af. 

EEN KWESTIE VAN GAAN EN 
KOMEN
Raadsleden worden bĳ  de gemeen-
teraadsverkiezingen gekozen voor 
vier jaar. In die periode van vier jaar 
kan veel gebeuren, soms is dat 
reden voor wisselingen in de raad. 
Bĳ  D66 trad Mary-Beth Verolme-
van Zoest terug als fractievoorzitter 
en raadslid. In het spitsuur van haar 
leven besloot zĳ  haar prioriteiten 
anders te stellen. Burgemeester 
Hans Beenakker blikte terug op de 
turbulente tĳ d die D66 doormaakte 
de laatste twee jaar en hoe Mary-
Beth daarin het gezicht van D66 in 
de raad werd. 
Zowel hĳ  als Sandro Kovačić (PvdA-
GL, die met zĳ n collega Bart van Ree 
naast D66 in de raadszaal gepositi-
oneerd is) prezen de stĳ l van Mary-
Beth die altĳ d op verfrissende wĳ ze 
haar punten maakte - niet bang of 
terughoudend om haar mening te 
geven en dóor te vragen. De heer 
Kovačić had het nagerekend: Mary-
Beth zat 550 dagen in de raad en 
drukte haar stempel op vele dos-
siers. En dat ondanks het feit dat zĳ  
er in de raad in haar eentje voor 
staat. 
In haar plaats werd Stella den 
Hartog als raadslid verwelkomd.  

Mevrouw Den Hartog is een oude 
bekende: zĳ  was lid van de Klank-
bordgroep Jongeren en werd com-
missielid voor D66 in 2019 totdat zĳ  
voor haar studie naar het buiten-
land ging. 
Mevrouw Verolme is overigens niet 
helemaal vertrokken uit de politiek. 
Om te worden benoemd tot com-
missielid kwam zĳ  opnieuw in 
beweging om de eed af te leggen in 
het midden van de raadzaal.

OVER PERSONEN WORDT 
SCHRIFTELĲ K GESTEMD
Tussen de verschillende politieke 
wisselingen door vonden felicitaties 
en stemmingen plaats. De raad 
stemt altĳ d digitaal, maar over per-
sonen wordt geheim, schriftelĳ k 
gestemd via een stembrie� e. Op die 
manier werd mevrouw Den Hollan-
der benoemd als lid van de Raad 
van Toezicht voor de Onderwĳ s-
groep Zuid-Hollandse Waarden, 
burgemeester Hans Beenakker 
benoemd in het algemeen bestuur 
van het regionale samenwerkings-
verband Midden-Holland en wet-
houder Pannekoek in het algemeen 
bestuur van het Streekarchief.
De commissie Stemopneming 
bewoog zich tussen raadzaal en 
vergaderkamer om de uitgebrachte 
stemmen te tellen. Ad hoc voorzit-
ter Eric Koelewĳ n maakte de uitsla-
gen bekend. 

VERANTWOORDING
De heer Vriezen (Pro Krimpener-
waard) besloot wel mee te doen met 
de stemmingen, maar niet met de 
beraadslagingen. Aan het begin van 
de vergadering legde hĳ  een verkla-
ring af om die keuze te verantwoor-
den voor zĳ n collega raadsleden, kĳ -

kers en kiezers. Hĳ  bleef in de buurt 
van zĳ n vaste plaats in de raadzaal, 
dus miste geen enkele stemming. 

ZILVERMUSEUM
Op voorstel van het CDA (Marc 
Advocaat) werd de beslissing over 
een meerjarensubsidie voor het Zil-
vermuseum in Schoonhoven van de 
agenda gehaald. Bĳ  de behandeling 
van de Kadernota op 9 juli wordt het 
dossier opnieuw geagendeerd. Dat 
besluit hield de gemoederen gedu-
rende de vergadering in beweging.  
Volgens Ton van Dorp (ChristenUnie) 
een onverstandig en jegens het 
Zilvermuseum onfatsoenlĳ k besluit. 
Een nipte meerderheid (16-15) dacht 
daar bĳ  de stemming anders over. 

DIERENWELZĲ N
De behandeling van de Nota Dieren-
welzĳ n zette een debatje in bewe-
ging tussen voor- en tegenstanders 
van sportvissen. De heer 
Ouwendĳ k(Lee� aar Krimpener-
waard)  en mevrouw Klomp (Pro 
Krimpenerwaard) kruisten de 
degens over een aantal amende-
menten en moties. 
Pro Krimpenerwaard diende een 
hele reeks amendementen in met 
de bedoeling meer aandacht te vra-
gen in de Nota voor het respectvol 
omgaan met en beschermen van 
dieren. Met het amendement 
(A24-010) om te bevorderen dat er 
voldoende beschutting is in de wei 
om vee te beschermen op tropische 
dagen kon een meerderheid van de 
raad instemmen. 
De raad stemde met een meerder-
heid van 25 stemmen voor (en 
6 tegen) in met de nota Dieren-
welzĳ n die wethouder Pannekoek 
namens het college verdedigde.

MILIEUSTRAAT
De hoge kosten en de locatie (op een 
duur bedrĳ venterrein) voor de nieuw 
te bouwen Milieustraat bleken nog 
steeds de belangrĳ kste discussie-
punten op weg naar besluitvorming. 
Na de eerste termĳ n zette de heer 
van Ree (PvdA-GL) zĳ n collega’s 
mentaal in beweging en daagde hen 
uit de nieuwe milieustraat minder te 
zien als investering die geld kost, 
maar als een investering die veel 
oplevert (voor de langere termĳ n) in 
termen van o.a. duurzaamheid, cir-
culariteit en hergebruik van grond-
sto� en. De raad stemde met 21 
stemmen voor in met het voorstel. 
Tien raadsleden van ChristenUnie, 
Lokaal op 1, Pro Krimpenerwaard en 
Lee� aar Krimpenerwaard stemden 
tegen. 

EEN GREEP UIT MOTIES VREEMD 
AAN DE ORDE VAN DE DAG
Voor het afgeven van een signaal 
richting ministerie van Binnen-
landse Zaken en Koninkrĳ ksrelaties 
en de VNG over een gelĳ ke fi nancie-
ring van reguliere en lokale partĳ en 
kwamen 23 raadsleden in bewe-
ging. Op voorstel van VGBK, 
mevrouw Glastra, wordt een brief 
gestuurd.
Een meerderheid van 26 leden 
spoorde wethouder Bultman aan 
samen met het bestuur van de Bas-
tille te blĳ ven werken aan perma-
nente huisvesting na het tĳ delĳ ke 
verblĳ f in het stationsgebouw. Die 
(her)huisvesting is een belangrĳ k 
onderdeel van de ontwikkeling van 
de Spoorzone. 

U kunt deze raadsvergadering 
terugkĳ ken via het archief op 
krimpenerwaard.nl/livetv

Mary-Beth Verolme-van Zoest treedt terug als fractievoorzitter 
en raadslid D66 en wordt benoemd als commissielid D66

Stella den Hartog is beëdigd als raadslid D66 en wordt 
de nieuwe fractievoorzitter




